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Verksamhetsberättelse 2020 för 

Lekeryd-Svarttorp Sportklubb 
 

HUVUDSTYRELSE 
 

 Ordinarie ledamöter: 

 

 Ordförande   Pierre Arvidsson  

 Sekreterare   Adj. Anders Segerberg, till 2020-06-30

  

 Kassör   Pierre Arvidsson (tillförordnad) 

 Intendent   Johnny Segerhammar 

 

 

 Ordinarie ledamöter från sektionerna: 

 

 Fotbollssektionen  Anders Hedberg & Magnus Claar 

 Friidrottssektionen  Sara Vesterberg & Nina Hagmarker 

 Skidsektionen-Orienteringssektionen Harald Henriksson & 

Hans-Jörgen Hansson 

    

   

 

 Kassörsuppdraget 

 

Under 2020 har föreningen haft hjälp av redovisningsföretaget Twins 

Redovisning AB /Marita Jansson. Uppdraget har varit hantering av fakturor och 

redovisning. Detta samarbete har fungerat mycket bra och föreningen tackar 

Marita Jansson för sitt engagemang tillsammans med föreningens kassörer. 

  

 Stadgarna 

 Version 7 2019-02-19 

 

 Årets ledare 

 Anders Segerberg 

 

 Möten 

 Huvudstyrelsen har haft 7 st protokollförda möten under 2020. 
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SEKTIONER 
 

Klubben har följande sektioner: 

 

• Fotbollssektion 

• Friidrottssektion 

• Skidsektion & Orienteringssektion 

  

HUVUDSTYRELSEN HAR HAFT UTSKOTT, 
 

• Tisdagsgruppen 

En grupp +65 har samlats på tisdagar för att umgås och utveckla Furuvi. Mest 

närvarande har Harald Henriksson, Lennart Jansson. Lars Segerhammar, Bernt 

Trofast, Göran Ohlqvist, Olle Werning och Willis Lindh varit. 

Tisdagsgruppen är till för daglediga som vill träffas och umgås med lite fika och några 

uppgifter som blir betydelsefulla för LSSK-idrottsplats, Furuvi. Uppgifterna 

bestämmer gruppen själv vad som ska göras efter avstämning med huvudstyrelsen. 

Vem som helst är välkommen på tisdag förmiddagar där samling är mellan 9.00-9:30. 

 

• Fredagsgruppen 

Fredagsgruppen samlas på fredagar 17:30-18:30 för enkel motion. 

Under vinterhalvåret spelas innebandy i Lekerydsskolan och under sommarhalvåret 

motionsfotboll på 7-mannaplan eller efter antalet deltagare. Bengt Johansson och 

Roger Hall har varit ledande för gruppens aktiviteter mfl. 

 

Fredagsgruppen stämmer av med huvudstyrelsen efter önskemål att driva med LSSK-

stugan.  

 

• Sponsorgrupp-Marknadsföring-Kommunikation 

Gruppen har bestått av Fredrik Björkbrant som varit sammankallande, Veronica 

Lutgård, Christoffer Östhed, Pierre Arvidsson. 

Gruppen har haft ett större möte. Flera nya sponsorer har valt att stödja LSSK och 

några har valt att tacka för sig och där LSSK riktar stort tack för tidigare års stöd.  
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MEDLEMSANTAL 

LSSK har (2020-12-31)  677 st upptagna i medlemsregistret. 

Generellt tas medlemmar bort ur registret om medlemsavgiften inte betalts de två senaste 

åren. 

 

Idrottssektionerna hade 2020, 355 aktiva medlemmar varav 162 st tjejer 

i åldern 7-25 år. 
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AKTIVITETER 
 

• Idrottssektionernas närvarorapporterade aktiviteter och antalet deltagare. 

Enl. LOK-stödsreglerna. Tillfällen med minst en ledare och minst 3 aktiva 7-25 år. 

År Antalet aktiviteter Antalet deltagae 

2020 689 7973 

2019 733 7351 

2018 686 6774 

 

 

• LSSK har haft ordförande i huvudstyrelsen som representant i Lokala 

Utvecklingsgruppen. Gruppen har haft 2 möten under 2020. Här har Förstudien om en 

sporthall i Lekeryd avslutats, 2019-11-30. Underlag för att påverka förvaltningar och 

nämnder i kommunen under 2020 och en uppgift för Lekeryds Utvecklingsgrupp. 

Diskussioner har förts att LSSK arrenderar Uddebos g:a fotbollsplan 2021. 
 

• Idrottsanläggningen Furuvi har under 2020 haft totalt ca 16.000 besök till olika 

klubbaktiviteter. 

 

 

TIPSPROMENAD 
 

Vi har arrangerat tipspromenad vid 15 (2 extra tillfällen under våren efter önskemål från 

deltagare) tillfällen och haft goda intäkter. Nina Hagmarker har lettplaneringsarbetet som 

bidragit till motionsaktivitet för Lekeryds samhälle med ca. 650 deltagare. 
 

 

LSSK-DAGEN 25 MAJ 
 

Ställdes in p.g.a. samhällets restrektioner 
 

 

MIDSOMMARFIRANDE 
 

Ställdes in p.g.a. samhällets restrektioner 

 
 

IRONMAN 70.3 Jönköping 
 

Ställdes in p.g.a. samhällets restrektioner 
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IDROTTSPLATS 
 

Bevattning av A- och B-plan under vårsäsongen och halva sommaren. Ca. 14 dagar har 

bevattningen varit igång under denna tid. 

Föreningen hade en gemensam städdag i april och oktober för att vårda vår anläggning. 

Robotgräsklipparna råkade ut för ett åsknedslag i januari och laddstation skadades som 

medförde reprationer annars har funktionen varit god under 2020. 

Tisdagsgruppen har starkt bidragit till att håll gräs och sly intill idrottsplatsen på ett 

väldigt fint sätt vilket föreningen är mycket tacksamma för. Ny uppmärkt motionsslinga, 

blå-vit som är Tipspromenadslingan. 

 

 

Investeringar som LSSK medlemmar jobbat särskilt med bidragsstöd under 2020 

 

1-Projekt-Dränering och värmeisoering av källargrundmur samt anslutning av dagvatten 

till kommunala ledningsnätet. 

Utförande med hjälp av WSAB. 

Bidragsstöd från Kultur & Fritd, Landsbygdsutvecklingsstöd och RF-SISU 

anläggningsstöd. 

  

Östra fasaden med färdigställd fukt-

och värmeisolering. Mar uppfylld till 

hälften. 

Färdigställt mot öster 

 

2-Projekt-Skärmtak & utvändig belysning kring klubbstugan. 

Johnny Segerhammar ansvarade för hela projektet genomförande. Magnus Claar 

ansvarade för bygget av skärmtaket och Ulf Ekfeldt ombyggnad av utvändig belysning. 

Bidragsstöd från Kultur & Fritd. 
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Skärmtak över terrass Belysning  

 

 

3-Projekt förråd mellan A- och B-planerna. 

Utvändig belysning ersatt med LED-belysning och med smart styrning. Förrådsdörrar till 

idrottsförråden ersatta med nya och trycken med kodlås monterade. Johnny Segerhammar 

ansvarade för hela projektet genomförande. Sandins El sponsrade med arbete för byte av 

utvändig belysning. Fredagsgruppen med Bengt Johansson, Magnus Claar för montaget av 

trycken och kodlås. Tisdagsgruppen med Bernt Trofast och Olle Werning monterade de 

nya dörrarna. Bidragsstöd från Kultur & Fritd. 

 
Ny belysning och nya förrådsdörrar till idrottsförråden med kodlås 
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KLUBBSTUGAN 
 

Stugvärd och svarat för uthyrning har Johnny Segerhammar varit. Information om 

uthyrning ligger på hemsidan där också flera bokningar har visats på hemsidans 

huvudkalender. 

Klubbstugan har hyrts ut externt 10-tal gånger till andra föreningar och för fester. 

Lekeryds skolan utnyttjar anläggningen för schemalagda idrottsarrangemang och 

lektioner. 

 

Städning av klubbstugan har utförts av LSSK´s lag/grupper efter ett schema som Sara 

Vesterberg jobbade fram och är presenterat på hemsidan. 

 

 

LOTTER OCH SPEL 
 

• Bingo-Lotto, prenumerationer och ICA Nära säljer för LSSK 

• Sverigelotter och ICA Nära säljer för LSSK 

• Svenska Spel-SVEA, genom att registrera sig på hemsidan till att stödja föreningen. 

 

 

UTBILDNING 
 

• Ledarkonferens 2020-12-05 med 15 st deltagande. 

• Utbildning via SDF var inplanerade p.g.a. samhällets restrektioner 

• Lärgrupper inom ledargrupper och planering av verksamheten har genomförts i olika 

grupper och genererat resursstöd från SISU och Smålandsidrotten. 
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INFORMATION 

 
LSSK har en hemsid har utvecklats ytterligare under 2020 och adressen är  www.lssk.nu, 

finns motsvarande app. 

Facebook-sidan, ”Lekeryd-Svarttorp Sportklubb” 

Instagram: ”lekerydsvarttorpsk”; ”lssk.herr” och ”lssk.friidrott” 

  

 

TACK 
Styrelsen tackar alla; medlemmar, ledare, sponsorer och andra som under året stött 

klubben i dess verksamhet. 

 

 
Lekeryd 2021-02-24  

Pierre Arvidsson 
Ordf. Huvdstyrelsen 

 

 

LSSK´s organisation 2020 

 

 

http://www.lssk.nu/
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FOTBOLLSSEKTIONENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2020 

 

Sammansättning av fotbollssektionen och har haft följande ledamöter 

och lag/grupper i verksamheten 

 

Sektionen har bestått av representanter från samtliga fotbollslag i LSSK, dessutom har även 

innebandy ingått. 

 

Ordförande: Anders Hedberg 

Kassör: Maria Burman 

Sekreterare: Alexandra Östhed 

 

Lag 

Seniorlag 

Damlag 

P 04-07 

P 08-09 

P 10-11 

P 12 

P 13 

PF 14-15 

F 06-09 

F 10-11 

F 12-13 

Innebandy 

 

Utskottet har haft 8 st. protokollförda möten under året. Det sista mötet fick hållas digitalt, 

med anledning av pandemin. 

Året har tydligt präglats av pandemin. Flera lag har haft inställda matcher och en del träningar 

har fått ställas in. 

Under våren bildades en ny grupp, PF 14-15. 

Vi märker att flera barn/ungdomar vill börja med fotboll vilket är roligt. 

Med det följer också att vi måste rekrytera ledare.  

Dessutom blir vi mer och mer trångbodda. De två planer vi har att disponera idag, räcker inte 

till.  Lagen har på ett föredömligt sett, löst detta under året. Man samsas om gräsytorna och 

även material. 

Vi har haft flertalet lag i seriespel.  

Seniorlaget löste detta seriespel på bästa sätt, de spelar 2021 i en högre division, div 5. Grattis 

till er. 

Inom LSSK har vi en policy att samtliga ledare skall genomgå ledarutbildningen som kallas 

C-diplom. 
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De som skulle genomgå utbildningen under våren, hann bara med att gå vid ett tillfälle, sedan 

satte pandemin stopp för fortsatta kurser.  

Vi får se när man återupptar ledarutbildningarna. 

 

Mer detaljerad verksamhetsberättelse, presenteras av varje lag.  

 

Lekeryd 21/1, 2021. 

 

Anders Hedberg 

Avgående ordförande, fotbollsutskottet/sektionen LSSK 
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Ungdomsdomare 

Följande ungdomar har dömt ungdomsmatcher under 2020 och ansvarig har varit Oskar 

Werning. 

Utbildning i klubbstugan för ca. 15 st ungdomar arrangerades 23 april. 

 

Kalle Claesson 

Christoffer Stjärnsand 

Theo Bergstrand 

Ellie Björnfjord 

Alice Liljekvist 

Julia Liljekvist 

Bea Stigsson 

Tuva Sevefeldt 

Meja Karlsson 

Juni Roos 

 

 

Prisutdelning 

Gemensam prisutdelning genomfördes utomhus på idrottsplatsen 4/10. 
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 VERKSAMHETSBERÄTTELSE LSSK HERR SENIOR 

 

 

Huvudtränare: Johan Svedberg Eklind 

Tränare: Magnus Claar 

Lagledare: Johnny Segerhammar 

 

En säsong som startade upp med några färre spelare från året innan men där yngre från det 

egna ledet tagit plats. Planering och träningar med nya huvudtränaren startade som vanligt i 

januari. Träningsåret har kunnat bedrivas på ett bra sätt under hela året med god uppslutning 

och engagemang. 

 

En säsong för representationslaget som länge var med i konkurrensen om en 

direktuppflyttning men i en avgörande seriefinal förlorade knappt. Laget hamnade på 

kvalplats till div 5 och fick chansen att kvala till div 5 i en serie med 4-lag. Kvalseriens vanns 

utan poängförlust och där med avancemang till div 5. 

A-laget deltog också i Smålandscupen under våren men resultaten blev ”stolpe ut”. 

U-laget genomförde säsongen bra med hänsyn till konkurrerande föreningar och med spelare 

från yngre lag med sina lag högre upp i seriesystemet. 

 

I januari och februari tränade laget i Lekeryd och i Huskvarna på konstgräs.  

Lagsamlingar har under säsongen innehållit från samkväm till skidskytte. 

 

Fokus har under den gångna säsongen har handlat om att organisera sig väl både på och 

utanför ftbollsplanen och att den fysiska status varit högre än motståndarna. 

 

Uppföljning av säsongen och planering inför 2021 startade tidig höst och ska förhoppningsvis 

ger framgångar på träning och matcher. 
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Div 6 JKPG Norra 

 
Kval till Div 5 Herr 

 
UTV B Jönköping 

 
Toyota Cup Herr grp 26 (Smålandscupen) 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE DAM SENIORLAGET 
 

Detta verksamhetsår har varit ett märkligt år för damlaget. Precis som för alla andra har det 

präglats av pandemin, och vi har haft svårigheter med att få folk till både träningar och 

matcher. Vi har gjort vårt bästa med att ha träningar, men då det kommit ut nya restriktioner 

stup i kvarten har vi fått anpassa vår verksamhet.  

Vanligtvis deltar vi i korpenspel i två omgångar, först från maj/juni till juli, och sedan augusti 

till september. Tyvärr blev det bara spel under hösten denna gång, och vi var bara tre lag som 

var anmälda till seriespelet i korpen, detta berodde mycket pga pandemin, och två av de lag 

som vanligtvis är med är sjuksköterskor.  

Träningarna, har i den mån det gått, varit två gånger i veckan på tisdagar och torsdagar, en och 

en halv timme. Vi har med svårigheter spelat varje match, med förluster. Vi har haft väldigt 

svårt att få ihop ett lag till varje match och har som mest haft 1 avbytare, detta är också något 

som beror på pandemin då man vid minsta symptom inte får delta. Vi försökte dra igång vår 

vinterträning, men hann bara ha tre träningstillfällen innan det kom ut nya restriktioner som 

förbjöd träning.     

I runda slängor har damlaget tränat vid 51 tillfällen. Detta är en stor minskning jämfört med 

tidigare verksamhetsår, men då många i damlaget varit rädda för att få covid-19 har vi ibland 

varit för få för att kunna ha en vettig träning. Som mest har damlaget haft 9 närvarande på ett 

träningspass.  

 

Damlaget har bestått av 12 damer som aktivt har deltagit, samt ett antal till damer som 

kommit och testat på träningarna. Tränare har varit Alexandra Östhed, samt Petra Johannesson 

och Sarah Berg som hoppat in och hållit i träningspass.  

Antalet spelare under verksamhetsåret har varierat, men i snitt har det varit 5 spelare vid varje 

träning. Vi ser nu fram emot ett ännu mer lyckat fotbollsår 2021, utan pandemi och 

restriktioner där vi inte slutar på sista plats i serien.  
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 05-07 
 

Truppen 2020 bestod av spelare från 04-07 och två lag anmälda till seriespel. 

 

Vi började säsongen med inomhusträning i Lekeryds skolans gymastiksal samt efter årsskiftet 

även på grusplanen i dalen samt konstgräs i Huskvarna. 

 

Mycket bra uppslutning på träningarna under försäsong och vår men senare delen av året 

tappade vi flera spelare som gjorde att vi drog oss ur en serie. 

 

På träningarna har spelarna presterat efter utvecklats efter uppsatta mål. 

 

Spelarnas har utvecklats väl och flera har spelat i både U-lag och A-lag vilket visar att inom 

några år kan vara med och konkurera om platser i representationslaget/A-laget. 

 

Samling med spelare och ledare efter säsong för att gemensamt sätta mål och huvudmål under 

2021. 

 

Avslutning gemensamt med andra lag inom fotbollen 4/10. 

 

 

 

 

  



 

 

   16 

16 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE F 06-09 
 

Detta året började inte som några andra år men vi har försökt att göra det bästa av det. 

Vi har haft ett inomhuspass i Lekeryd en gång  i veckan och sedan ett pass nere på 

Zinkensdam i Huskvarna en gång i veckan under januari till april.  Vi har en väldigt hög 

närvaro på våra träningar då vi är 23 st på papperet och vi har ett snitt på 20 st.  

I år började vi spela 9 manna i en 07 serie med våra 08-06 or. Det var en väldigt stor 

omställning från 7 manna  men vi tycker nog att dom flesta har tagit detta bra. Vi får nog vara 

glada att vi har några 09 or som ligger bra i sin fotbollsutveckling och som kan hoppa in och 

spela då vi hade tänkt att inte spela 09 orna i 9 manna matcherna. 

Vi spelade 5 st träningsmatcher men vi hade inplanerade några till men dom blev aldrig 

spelade. Det var blandade matcher både 9 manna och 7 manna.  

Vi hade planerat att åka på Giff cupen som skulle spelas innan serien började. Vi hade tänkt 

att den cupen var bra som ett teambildnings tillfälle innan serien började. Tyvärr blev 

restriktionerna hårdare och dom valde ställa in den cupen.  

I slutet av januari hade vi Tjejsnack som Sara och Nina från Friidrotten höll i och dom pratade 

om kost, träning mm. Det var väldigt uppskattat och vi tycker att det är viktigt att dom får 

prata och lyssna om detta från någon annan än oss. Ett stort tack till Nina och Sara. 

Seriespelet har varit bra. 07 serien som spelas 9 manna har dom klarat jättebra med tanke på 

den större planstorleken och offsideregeln. Vi slutade på 6 plats och det är väl bra men man 

kan alltid bli bättre. O8 serien gick bra vi vann flera matcher än vi förlorade så det får vara 

godkänt. 

Vi hade planerat att åka på Hondacupen i Habo i slutet av vårsäsongen och Eskilscupen i 

Helsingborg innan höstsäsongen men båda dom cuperna blev inställda. 

Vi hade som avslutning i år hyrt Xflow med instruktör. Dom flesta tyckte det var väldigt 

roligt. Parkouar och volter stod på programmet som vi sedan avslutade med pizza. 

Vi tycker att tjejerna har utvecklats jättemycket i år både som lag och individuellt. Det är så 

roligt att se dom utvecklas både som människor och som fotbollsspelare. Tjejerna får varje år 

skriva i ett frågeformulär om vad dom tycker har varit bra och dåligt denna säsong och vad 

dom vill att vi tränare ska tänka på. Alla tyckte att det har varit bra överlag och vi tränare fick 

bra synpunkter på sånt som vi ska försöka förbättra till nästa säsong. 

 

Med vänlig hälsning  

Oskar Werning 

Marthilda Johansson 

Kim Karlsson Roos 

Henrik Wiberg 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 08-09 
 

Ledarstab 

Richard Källberg tränare 

Mats Davidsson, tränare 

Steffen Ask, tränare 

Susanne Johansson, tränare 

 

 

Inför årets säsong gjordes en justering i åldersindelningen. Detta är således första säsongen 

för laget P0809. Vintersäsongen kördes utomhus på konstgräs i Huskvarna kompletterat med 

löpträning på LSSK. Det var god uppslutning 10-15 spelare under hela försäsongen. I februari 

deltog vi i Solbergapokalen och gjorde bra resultat med flera vinster. Vi anordnade också en 

träningsmatch mot HFF i mars på konstgräsplanen i Huskvarna. Det blev en bra utmaning för 

vårt nykomponerade lag. 

 

I april gick vi över att träna på gräs. Eftersom vi var ett nytt sammansatt lag fick vi jobba en 

hel del på grunderna i spelet så som passningsspel, markeringsspel och att hitta fria ytor. I 

säsongens första match mot Mariebo blev det också tydligt att vi hade en hel del att jobba på, 

även om det stundtals såg ganska bra ut.  

 

Under sommarsäsongen har det varit mycket god närvaro på både träningar och matcher. 15-

20 personer har kommit på träningarna och på matcherna fick 13 killar vara med. Sista 

träningen för säsongen genomfördes 29 oktober.  

 

Därefter blev det vila till 3 november när vintersäsongen drog igång.  

 

Seriespelet spelades Vi hamnade i en tuff grupp i seriespelet. När vi kom med hälften 08:or 

och hälften 09:or mötte vi ofta lag med rena 08:a lag. Tufft motstånd kan dock vara 

utvecklande och vi gav ofta motståndarna bra motstånd spelmässigt. Även om det var några 

mycket tuffa matcher var ändå  flertalet jämna och flera vinster kammades också hem.  

 

En av höjdpunkterna på säsongen var den 9-mannamatch som genomfördes mot tjejerna i 

samma ålder. Det var första matchen med 9 man och blev en spännande försmak på nästa 

säsong. 

 

Avslutningscermoni hölls på LSSK med medaljutdelning samt tränings- och utvecklingspris.  

 

 

Hela året har så klart påverkats av pandemin. Även om vi fått lov att både träna och spela 

matcher har det gjorts med begränsad publik vilket är tråkigt. Sammantaget över året är dock 

känslan väldigt positivt. Närvaron har varit mycket hög både på träningar och matcher. 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE P10-11 
 

Ledarstab: 

Roger Burman, Andreas Rådsten, Mattias Andersson, Pontus Stonesjö 

 

 

P10/11 Har spelat 7-manna seriespel. 

Några matcher blev inställda pga Covid 19 men de flesta matcherna blev av. 

Blandade resultat med gott humör och vinnarskallar. Vi spelade bra fotboll och har fått en hel 

del positiv feedback av motståndare/föräldrar mm. 

Några träningsmatcher ordnade vi med bl.a. HFF och flicklaget i LSSK F10/11. 

 

Mysdag/kväll på LSSK med fotboll, film, korv, lekar och popcorn     . 

Avslutning med hela LSSK ungdomsfotboll. 

 

Träning 

God träningsflit där vi nästan alltid varit runt 20 st. 

Tränat 2ggr/veckan under säsong, utanför säsong 1-2 ggr/veckan. 

               

//Tränarna P10/11 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE F 10-11 
 

Vi har under året haft 14 tjejer som regelbundet har tränat fotboll. Närvaron på träningarna har 

varit hög. Fokus har varit på gemenskap, glädje och mycket bollkontakt. Vi började året med 

utomhusträning en dag/ vecka på Zinkensdamm i Huskvarna. Hade samarbeta med pojklaget 

P10/11 och körde vissa gemensamma träningar tillsammans. 

Vi fortsatte träna två dagar/vecka på LSSK. Det var första året för oss som vi spelade 7-manna 

och seriespel. Vi hade turen att få spela alla våra seriematcher och några enstaka 

träningsmatcher. Vi har även spelat träningsmatch mot p10/11 och avslutat med gemensam 

korvgrillning. 

 

Tyvärr skadades två av våra spelare i samband med match under våren/sommaren. En 

fingerfraktur och en benfraktur. Under hösten/vintern har vi tränat utomhus en dag/veckan i 

Dalen. 

 

Alla tjejer i laget har gjort en stor utveckling under året både när det gäller personlig 

utveckling men även som lagspelare och har fått större känsla för vad det innebär att spela 

fotboll. 

 

Caroline Tedefält har slutat som tränare och istället har Kim Karlsson-Roos klivit in och är 

tränare tillsammans med mig, Cleas Brandt och Anders Blåhed. 

Förändring inför 2021 är att en spelare valt att sluta så de är 13 st i laget. 

 

//Åsa Nilsson 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 12 
 

Tränare:  

Stefan Yaftali, Erik Mossfeldt, Andreas Ohlqvist, Patrik Olsson 

Antal spelare  

Vi är i dagsläget 18 st spelare  

Verksamhet 

Vi summerar det ledsamma året 2020 enligt följande. Vi i laget P12 har haft ca 25 st 

träningstillfällen, dels utomhus på Furuvi och dels inomhus i gympasalen på skolan i Lekeryd. 

Vi har förutom träningar spelat en match mot Forserum samt spelat poolspel mot HFF och 

Tord vid två tillfällen. Våra killar stod upp bra mot motståndet från storklubbarna så vi hoppas 

o ser fram emot förhoppningsvis nya matcher under 2021. 

 

// Stefan Yaftali 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 13 
 

Tränare:  

Magnus Jansson, Sven Thofelt, Tony Svensson 

Antal spelare  

Vi har haft 14 grabbar i träning. 

Verksamhet 

Vi har varit igång med träning tisdagar och varannan lördag från slutet av april - oktober. 

 

Vi har spelat 2 små poolspel under säsongen tillsammans med F13. 

Vårsäsongen avslutade med match mot föräldrarna Vi avslutade  säsongen lördagen den 3 okt 

med att spela träningsmatch mot Ölmstads is hemma på Furuvi. 

 

Övrigt 

Vi har under säsongen varit 3 ledare, behöver ha in en ledare till inför nästa säsong då en av 

oss flyttat. 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE F 12-13 
 

Ledare:  

Maria Karlsson 

Christoffer Österberg  

Jörgen Stener 

Träningsintresset är stort , 17 ungdomar är aktiva. 

 

Träningar har bedrivets på lördagar under utomhus säsongen. 
 

 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE PF12-INNEBANDY 

 
Ledare: 

Jörgen Sterner, Anna Dahlström och Åsa Nilsson 

 

Uppslutningen är stor och efterfrågan på denna idrott har mött stort intresse, ca 20 ungdomar 

aktiva. 

 

Samlingar har varit under säsong ett par gånger under vinter och höst i Lekerydsskolan. 

 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE PF14-15 
 

Ledare: 

Anna Jangeby, Julia Aspehof, Samantha Möller 

 

Ny startad grupp under året och väldigt stort intresse har visats från många ungdomare. 

 

Bra start för en ny grupp! 
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FRIIDROTTSSEKTIONENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2020 
 
 

Året blev ett märkligt år på många sätt för alla då pandemin slog till och gjorde det svårt för 

våra aktiva att få tävla och engagera sig ordentligt i sin idrott.  

Under året så har våra aktiva tränat på bra trots rådande omständigheter som det var samt 

fortfarande är i samhället. Ungdomarna träna på och kunde ha någon enstaka tävling som gick 

att ha, det blev då goda resultat för klubben och glada ungdomar att de fick genomföra en 

tävling. Vi anordnade även en egen tävling i klubben för att de skulle få några mer resultat under 

året samt se hur de har utvecklats och att de tycker att de är roligt att inte bara träna utan få visa 

upp sina talanger i de olika grenarna.  

Senare så ställdes alla tävlingar in för alla åldrar så våra stackars veteraner har haft ett tufft år 

med att inte få vara så aktiva eller tävla så mycket då de var i en riskgrupp med Covid-19 

viruset.  

Under sensommaren hade vi klubbmästerskap i de flesta grenar och fick finna resultat av 

ungdomarna och det var roligt att se hur de peppar varandra! 

Harald anordnade även casto-rama i olika omgångar för vi inte skulle vara för många 

samtidigt eller utsätta varandra för risk med Covid-19, detta gjorde att många ville göra en 

serie och detta gjorde Harald väldigt glad att man var med och gjorde.  

Under hösten så blev de nya tag med mer fokus på löpning och styrka, dock fick vi göra detta 

ute då man ej fick vara inne i lokaler. Detta var även tufft för ungdomar som var födda från 04 

och neråt då inte fick vara med och träna enligt nya riktlinjer från högre makter i Sverige.  

Vi hann träna 3–4 gånger inne i Kolgårdsarenan för ungdomar födda 05 och uppåt innan även 

dessa lokaler stängdes för detta år. 

Nu hoppas vi att 2021 blir bättre för samhället, träning och tävlingar och att alla som vill får 

vara med på träningarna igen!! 
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SKID- & OL-SEKTIONENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2019-2020 

 
Vintern blev väl om man jämför med de senaste åren ganska normal. (ömsom snö ömsom 

vatten)  

 

Skidor 

En av de sämsta vintrar på länge sett från en skidåkares ögon. Snön lyste för det mesta med 

sin frånvaro. Vid Furuvi var det  spårat och åkbart endast 2 ! dagar. Skidträningen fick 

fortsätta på barmark med löpning och rullskidor, samt en del åkning i konstsnöspår i 

Jönköping, Nässjö och Eksjö. Ungdomarna har även tränat ihop med friidrotten. 

 

Arrangemang 

LSSK-reflexen genomfördes 6/11 för 7:e gången med 25 deltagare 

Barnens Vasalopp och Klubbmästerskap kunde inte genomföras 

 

Tävling 

Så gott som samtliga tävlingar i Småland blev inställda p.g.a. snöbrist. Men Vasaloppet 

behåller sitt grepp. Under Vasaloppsveckan gjordes inte mindre än 29 starter av åkare från 

LSSK och Mattias Qvarnström lyckades bäst i Vasaloppet då han komm i mål som 651:a på 

tiden 5.46.45 med Daniel Nilsson strax efter på 667:e plats. 
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Rullskidor 

Den nya GC-vägen Lekeryd-Hakarp har utnyttjats flitigt för träning. Fyra LSSK-åkare har 

deltagit i tävlingar. Vid Veteran-SM i Skövde blev Mattias Qvarnström 6:a i H-40  

 

 
Mattias Qvarnström 

 

Orientering 

Årets säsong har handlat mycket om den pågående pandemin. Inga tävlingar, en del klubbar 

har erbjudit veckans bana där man kunnat skriva ut kartan på datorn och sedan springa en 

bana. Ett alternativ har varit ”Hitta ut” som i år haft 15 av 190 kontroller placerade på en ny 

karta i Lekeryd  

På den kartan har ett antal träningsbanor lagts under hösten. 

 

 

//Harald Henriksson 

 

 


